
 
 

Odbor za finance, 
proračun in gospodarstvo 

 
Črenšovci, 13.2.2013 
 
 

Zapisnik 6. seje 
ODBORA ZA PRORAČUN, FINANCE IN GOSPODARSTVO, 

 
 
ki je bila v sredo, 13.2.2013 ob 16. uri v prostorih uprave občine Črenšovci  
 

Prisotni člani: Štefan Gyurica, Stanko Bohnec, Dragica Gruškovnjak, Marko Novak, Ivan 
Tibaut  
 
Odsotni člani: Horvat Anton, Horvat Jožef 
 
Ostali prisotni: Anton Törnar - župan, Milena Antolin- računovodkinja  
 
Dnevni red:  
 

1. Pregled zapisnika 5. seje Odbora za proračun, finance in gospodarstvo z dne 
16.11.2012 

2. Obravnava predloga proračuna Občine Črenšovci za leto 2013 in 2014 
3. Razno 

 
 
AD/1 
 

Sejo je vodil predsednik odbora, ki je pozdravil prisotne, predlagal dnevni red, ki je bil v 
predloženi obliki potrjen. 
 
Pri pregledu zapisnika 5. seje Odbora za finance prisotni niso imeli pripomb in so ga 
soglasno potrdili. 
 
 
AD/2 

 
Župan občine je na kratko predstavil vsebino predloga proračuna za leto 2013 in 2014, ki je 
razvidna iz gradiva za sklic seje. Člane odbora je seznanil tudi z predlogi odbora za 
družbene dejavnosti in komunalo ter infrastrukturo, nakar so člani uvodoma ugotavljali, da so 
v veliki meri identični z njihovimi pripravljenimi predlogi, ki so jih nameravali iznesti v razpravi.   
 
Sledila je razprava članov odbora v kateri so izpostavili naslednje:  

 

Tibaut Ivan: 
 



- je mnenja, da se v skladu s sprejeto zakonodajo krčenje javnih sredstev posledično 
odraža tudi v občinskih proračunih, in s tem manjšajo sredstva za investicijska 
vlaganja; 

- kljub temu ocenjuje, da je proračun razvojno naravnan, da to odražajo predvsem 
velike investicije, kot je končno v proračunu predvideni vodovod 

- zanima ga nadaljevanje del na pokopališču v Žižkih in v kontekstu vprašanja ali je 
investicijska vrednost realna, župan poda odgovor, da ja, vendar ostaja še vprašanje 
hortikulturne ureditve, ki še ni dokončno dorečena 

- izjasni se, da v osnovi predlog podpira 
 
Novak Marko: 

 
- v razpravo se je vključil proti koncu, o predlogih, ki so se izoblikovali tekom razprave 

in na ostalih odborih ni imel pripomb, razložil je primer iz izkušenj vezan na 
investiranje v trafo postajo, kjer kot investitor nastopa podjetje, ki elektro-priključek 
potrebuje 

- pojasni , da predlog proračuna z dopolnitvami podpira 
  
 

 
 
Dragica Gruškovnjak: 

 
- izpostavi vprašanje vezano na sofinanciranje investicij v sakralne objekte, nakar 

župan obrazloži, da gre v bistvu za že utečeni princip, ko občina načeloma v 20% 
deležu da donacijo kot prispevek, k investiciji, ki jo praviloma financirajo iz lastnih 
prostovoljnih prispevkov občani, ki se domicilno čutijo zavezanci 

- zanima se za namen predloga vezanega na financiranje namakalnega sistema na 
športnem igrišču na Bistrici, ki mu v osnovi ne nasprotuje 

- kot iniciator podpira pobudo po ureditvi kolesarske steze med Črenšovci in Gornjo 
Bistrico, v nadaljevanju razprave pa so bili predstavljeni tudi osnovni tehnični 
parametri bodoče steze, potreben poseg v zemljišča in ocenjena vrednost investicije 

 
 
 
Štefan Gyurica:   

 
- predsednik odbora je v razpravi ugotovil, da so številni predlogi povezani z 

dopolnitvijo proračuna skladni z njegovimi stališči in jih generalno podpira 
- v razpravo je podal tudi pobudo o investiranju v izgradnjo trafo-postaje v obrtni coni 

Ogradi, kar je po njegovem mnenju nujni pogoj za resne namere po investiranju v 
coni. V odgovoru župana na pobudo je ta izrazil mnenje, da je to naloga Elektro 
podjetja, ki izrecno navaja, da je v lastniškem smislu le ta lastnik elektro infrastrukture 
in v  tem smislu bi investiranje občine pomenilo investicijo v prid zunanjemu partnerju, 
prav tako se ne ve, kakšne so realne potrebe po kapacitetah trafo postaje, je pa 
občina že financirala projektno dokumentacijo za trafo postajo, uredila del potrebne 
infrastrukture, ki jo lahko koristi tudi Elektro. Predsednik odbora je izpostavil, da je 
eden ključnih problemov pri nadaljevanju aktivnosti vezan na problem zagotavljanja 
služnosti po zasebnih zemljiščih. Oblikovano je bilo tudi stališče, da bo del problema 
umeščanja elektro vodov rešljiv z OPPN na predvidenem območju, ki bo vključen v 
proračun ( po opravljeni razpravi je predlog iz glasovanja umaknil) 

- razpravljal je tudi o potrebi po plinifikaciji v območju obrtne cone, in o tem, da se tud i 
tak projekt mora vključiti v proračun 



- izrazil je stališče o primernem načinu financiranja javnih prireditev na območju občine 
(Jena-mena, Teden duhovnosti in Mlinarski dnevi) ter se zavzel, da se sredstva za ta 
namen ne krčijo 

- predstavil je pobudo občana, da občina odkupi njegovo stanovanje, podal informacijo 
o ponudbeni vrednosti, v razpravi vseh so bili izpostavljeni razlogi zakaj v tem 
trenutku je smiselno ali ne pobudo akceptirati  

 
 
Stanko Bohnec:  
 

- razpravlja o namenu subvencij v okviru kmetijskega programa in izrazi nestrinjanje z 
tem, da se subvencionirajo stvari povezane z storitvami ob nakupu (notar, pogodba..) 

- v zvezi z investicijo v novogradnjo vrtca izrazi mnenje, da za izvedbo investicije ne 
podpira zadolževanja ampak se strinja z tem, da je potrebno iskati v okviru novih 
razpisov dodatne možnosti sofinanciranja, proučiti pa je potrebno tudi alternativo v 
javno-zasebnem partnerstvu 

- izrazi mnenje, da je za ureditev lastniških razmer povezanih z izgradnjo kolesarske 
steze idealna priložnost v komasacijskem postopku, ki pa ga žal še ni na vidiku, 
drugače pa predlog lokacije podpira 

- opozori na to,da iz višine predlaganih sredstev za odkup zemljišč izhaja, da ni resne 
namere za odkup zemljišča na Sr. Bistrici, namenjenega vrtcu 

- poudari, da je nekaj predlogov o financiranju investicij že iznesel na sami proračunski 
seji, tako podpre še enkrat naložbo v ureditev namakalnega sistema na igrišču na Sr. 
Bistrici 

- kot nov predlog predlaga nadaljnje sofinanciranje del na ŠRC Jame, ki jih izvaja GD 
Gornja Bistrica v višini 50% investicijske vrednosti 

- predlaga da se za nabavo 150 kom konferenčnih stolov v dvorano na G. Bistrici in za 
ureditev najnujnejših del (varnostna razsvetljava) zagotovijo primerna sredstva v višini 
5.000€ 

- o smiselnosti nakupa stanovanja naj svoje stališče izrazi OS 
 
 
Po razpravi odbor soglasno oblikuje naslednji sklep o dopolnitvah proračuna , ki se 
kot predlog odbora posreduje Občinskemu svetu v nadaljnjo obravnavo v okviru 
razprave o proračunu Občine Črenšovci za leti 2013 in  2014: 
 

1. Ker Občina Črenšovci v proračunskem letu 2012 v odnosu do OŠ Črenšovci In 
OŠ Bistrica ni v celoti izvršila s proračunom in medsebojnimi pogodbami 
dorečene finančne obveznosti do kritja materialnih stroškov in dodatnega 
programa se v proračunu za l. 2013 zagotovijo dodatna sredstva za OŠ 
Črenšovci v višini 19.025 € in OŠ Bistrica v višini 6.277 €, 

2. V okviru konta 412- ostali transferi- se naj zagotovijo v proračunu za l 2013 in 
2014 sredstva za: 

- Sofinanciranje izdaje knjižne publikacije KTD Črenšovci v okvirni višini 4.000 €, 
kar predstavlja 50 % vrednosti izdaje ( l. 2013) 

- Sofinanciranje organizacije in izvedbe otroškega gledališkega abonmaja 2013-
2014, v višini 1.000 € letno 

3. Za sofinanciranje dejavnosti knjižnice Lendava se naj zagotovijo dodatna 
sredstva v višini 7.000 €, tako, da bo dejavnost financirana kot preteklo leto 

4. Za sofinanciranje tedna duhovnosti in kulture, Jena-mena festa in Mlinarskih 
dnevov se naj zagotovijo sredstva v isti višini kot v preteklem letu. O načinu 
razdelitve, višini sredstev namenjeni posamezni prireditvi,  naj odloča odbor za 
družbene dejavnosti, ki prireditve ovrednoti na osnovi najavljenih in izvedenih 
programskih vsebin. 



5. Odbor predlaga da se na proračunski postavki 420819 – OPN,  zagotovijo 
dodatna sredstva v višini 25.000 € za pripravo OPPN v obrtni coni Ogradi 

6. Odbor predlaga, da se na proračunska postavka 431503 – Nabava opreme za 
PGD na območju občine vsebinsko spremeni v postavko –Nabava GV -1 Dolnja 
Bistrica, pri čemer se v l.2013 in l.2014 zagotovijo indikativna sredstva v višini 
22.000 € na letnem nivoju. Sofinanciranje nabave vozila je v višini 50% nabavne 
vrednosti. 

7. Odbor podpira obnovitvena dela v cerkvi na Gornji Bistrici in predlaga , da se 
za ta namen v proračun 2013 vnese nova postavka v višini 7.200 €, iz katere se 
sofinancirajo izvedena sanacijska dela v višini 20 % izvedene vrednosti. 

8. Odbor predlaga, da se v proračun 2013 vnese nova proračunska postavka – 
Kolesarska steza ČR-GB, v višini 70.000 €, iz katere se financirajo stroški 
odkupa zemljišč in priprave tehnične dokumentacije. 

9. Odbor predlaga, da se v proračun 2013 vključi nova proračunska postavka – 
Nakup opreme za delovanje režijskega obrata v višini 40.000 €, ki je namenjena 
nakupu večnamenskega stroja (košnja, pluženje..). 

10. Odpor predlaga, da se v proračun 2013 vključi nova proračunska postavka – 
namakalni sistem na nogometnem igrišču Bistrica v višini 18.000 €. 

11. Odbor predlaga, da se na proračunski postavki 431500 – RC Jame, zagotovijo 
sredstva v višini 8.000 € namenjena nadaljnjemu urejanju centra pod okriljem 
GD Gornja Bistrica. Sofinanciranje investicije v odnosu do investitorja je 50% 
investicijske vrednosti. 

12. Odbor predlaga, da se v proračunu oblikuje nova postavka v višini 5.000 €, 
namenjena nabavi stolov (150 kom) in najnujnejših obnovitvenih del v dvorani 
na Gornji Bistrici(varnostna razsvetljava). 

13. Po informaciji, ki jo je podal župan, odbor predlaga, da se v proračunsko 
postavko 4208 vnese LAS-ov projekt Malček-igralček v višini 17.000 €, 
namenjen ureditvi igralnih površin z opremo v športnem centru Črenšovci 
(projekt je sofinaciran iz programa LAS v višini 11.000 €). 

14. Odbor predlaga, da se iz predvidene proračunske postavke – konto431500- Inv. 
transfer – Zdravstveni dom zagotovijo sredstva za nakup mobilnega 
krvodajalskega avtobusa za potrebe SV Slovenije v višini 1 € na prebivalca 
občine. 

 

 » Vse predlagane proračunske spremembe v skupni okvirni višini 238.000 € se 

krijejo iz konta 4208 – nerazporejeno, pri čemer se preostanek sredstev v okvirni 

višini 205.000 € v proračunu 2013 oblikuje kot proračunska rezervacija v skladu z 

osnovnim predlogom! 

 
     
 
 
Seja je bila zaključena ob 18.00 uri. 
Zapisala: Milena Antolin 
 
 
 
        Predsednik Odbora za proračun,  
        finance in gospodarstvo: 
                  Štefan Gyurica l.r. 
 
 
 

 


